
PROTOKÓŁ NR 11/2018 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa  

w dniu 10 grudnia 2018 r. 

  

 

Obecni: 

Według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektu budżetu na 2019 rok. 

2. Plan pracy komisji na 2019 rok. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Przyjęcie Protokołu nr 10/2018 z posiedzenia komisji w dniu 26.11.2018 r.  

 

 

Przewodniczący komisji Jarosław Mokry przywitał zaproszonych Gości oraz członków komisji. 

Stwierdził, że posiedzenie komisji zostało zwołane prawidłowo oraz obecnych jest ponad 50% 

członków komisji, wobec tego może ona podejmować wiążące wnioski. 

Następnie przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia, który został przyjęty przez aklamację. 

 

 

Ad 1 

 

Skarbnik Miasta poinformowała o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta projekcie uchwały budżetowej oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta Bierunia na 2019 rok. 

Następnie omówiła dochody i wydatki projektu budżetu na 2019 rok w zakresie kompetencji komisji.  

 

W czasie dyskusji, w której głos zabrali radni: Jarosław Mokry, Maria Sitko poruszono kwestie 

dotyczące m. in.: 

- zbilansowania kosztów związanych z gospodarką odpadami, 

- spadku środków na utrzymanie zieleni w miastach i gminach,     

- wzrostu cen energii elektrycznej na zadania wykonywane w gminie,    

- planowanych zadań w ramach ograniczenia niskiej emisji,  

- dalszych planów związanych z budową obwałowań rzeki Mlecznej, 

- przewidzianych zadań inwestycyjnych do realizacji w ciągu roku w zakresie ochrony środowiska 

oraz będących w kompetencji komisji, na które trzeba będzie zabezpieczyć środki finansowe 

a w projekcie budżetu nie są ujęte,  

- braku w budżecie na 2019 rok zadań związanych z instalacją efektywnie energetycznego 

oświetlenia na terenie gminy Bieruń.  

 

Skarbnik Miasta oraz Burmistrz Miasta udzielili szczegółowych wyjaśnień na poruszone sprawy przez 

radnych w czasie dyskusji. 
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Komisja Bezpieczeństwa w podsumowaniu powyższego tematu przyjęła następującą opinię:  

 

Opinia 1 

Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje projekt uchwały budżetowej i Wieloletniej Prognozy 

Finansowej w zakresie pozostającym w kompetencji komisji, tj. działów dochodów: 752, 754, 900; 

działów wydatków: 010, 752, 754, 900 oraz zadań inwestycyjnych. 

za – 6 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 

Opinia została podjęta większością głosów. 

W głosowaniu brało udział 7 radnych. 

 

 

Ad 2 

 

Komisja Bezpieczeństwa zapoznała się z planem pracy komisji na 2019 rok oraz przyjęła następującą 

opinię: 

  

Opinia 2 

Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje plan pracy komisji na 2019 rok. 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Opinia została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 7 radnych. 

 

 

Ad 3 

 

Burmistrz Miasta poinformował o prowadzonych konsultacjach dotyczących przyszłości Straży 

Miejskiej w Bieruniu, które potrwają do końca grudnia br. Celem konsultacji jest uzyskanie jak 

najpełniejszej opinii społeczności Bierunia w tej kwestii.  

 

p.o. Komendanta Straży Miejskiej Artur Słomnicki poinformował, że funkcjonariusze oczekują na 

wyniki konsultacji.  

 

Radny Stanisław Jurecki  stwierdził, że w przypadku rozwiązania Straży Miejskiej, Policja nie jest 

w stanie na każde wezwanie podjąć interwencji, tak jak do tej pory czyniła to Straż Miejska. Wyraził 

opinię, że Straż Miejska powinna nadal funkcjonować w Bieruniu.   

 

 

Ad 4 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie Protokół nr 10/2018 z posiedzenia komisji w dniu 

26.11.2018 r. 
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za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 7 radnych. 

 

 

 

Przewodniczący komisji po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie komisji.  

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Janina Berger 

 

Przewodniczący  

Komisji Bezpieczeństwa 

 

JAROSŁAW MOKRY 

 

 

 

 

 

 

 

 


